
ZÁPIS  
z 2. zasedání Akademického senátu FTOP dne 11. 5. 2012 

 
Přítomni:  Ing. Pavel Šimáček, Ing. Tomáš Hlinčík, Ing. Dana Pokorná, Ing. Jana Petrů, 

Ing. Martin Podhola, Ing. Martin Bystrianský, Ing. Radek Wurm, Pavla 
Hrychová, Václav Durďák 

Omluveni:  
 
Program: 
 
Senát schválil program druhého hlasování v níže uvedeném znění. Pro hlasovalo všech 9 

přítomných senátorů. 
 
1. Informace o struktuře rozpočtu FTOP  
2. Různé – Diskuze nad habilitačním řízením Ing. Švába, Ph.D. 
 
Ad 1) 
Ing. Martin Podhola - Seznámil členy akademického senátu se strukturou rozpočtu FTOP 
(investiční a provozní prostředky). Dále byl členům akademického senátu vysvětlen postup 
při tvorbě rozpočtu FTOP. Byl podrobně diskutován systém dělení prostředků mezi jednotlivé 
ústavy na základě jednotlivých kritérií. 
Dále byla diskutována problematika přiřazení počtu studentů v 1. ročníku magisterského 
studia k jednotlivým ústavům v důsledku přiřazení studentů do studijních oborů, které spadají 
k jednotlivým ústavům a ve kterých vyučují i jiné ústavy. 
Kromě jiného byly diskutované prováděné korekce v počtech studentů založených na počtu 
odučených hodin („kreditů“) a podle toho, kde studenti vypracovávají bakalářské práce. Také 
bylo zmíněno, že pedagogický výkon je započten již ve skupině zaměstnanců. 
Na závěr diskuze bylo v krátkosti diskutováno nad problematikou financování VŠCHT a 
výhledy ve financování do budoucna. 
 
Ad 2) 
Na základě podnětu zaměstnanců FTOP bylo diskutováno nad podanou přihláškou pro 
habilitační řízení Ing. Marka Švába, Ph.D. s habilitační prací: „Interakce tuhé a kapalné fáze 
v environmentálních technologiích“. Žádost na zahájení habilitačního řízení byla 
projednávána na zasedání vědecké rady FTOP dne 22. 3. 2012. 
 
Ing. Martin Podhola informoval senát o rámcových kritériích habilitačního řízení na VŠCHT. 
Na základě těchto a dalších informací, které byly předloženy senátu, byla vedena diskuze 
ohledně žádosti zahájení habilitačního řízení Ing. Marka Švába, Ph.D. Byla projednávána 
vědeckovýzkumná, pedagogická a grantová činnost uchazeče. Na základě této diskuze bylo 
tajným hlasování rozhodnuto o vydání stanoviska akademického senátu – pro hlasovalo 5 
senátorů, 4 senátoři byli proti. Vypracováním tohoto stanoviska byl pověřen Ing. Martin 
Podhola Ph.D. Toto stanovisko následně Ing. Martin Podhola Ph.D. předloží předsedovi 
habilitační komise. 
 
Zapsal:         Za správnost: 
Ing. Tomáš Hlinčík       Ing. Martin Podhola, PhD. 


